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Protokoll
2023-10-17

Evelina Svensson

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 17:e oktober 2023 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:35

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Lovisa Flodman till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (230926)
Mötet godkänner föregående protokoll (230926)

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a. Ordförande
Har svarat på mail och haft flera möten, har även bokat in
flera kommande möten. Hållit i Casekväll med hela styret och
möte med UO angående flytten tillsammans med Sjö som fler
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från styret var delaktiga i. Fortsatt dagligt arbete.

b. Vice ordförande
Dagligt arbete. Varit på NU möte och pratat mycket om städ i
föringinstorg, så jobbat mycket inför ronden. Jobbat
förberedande inför aspning och satt schema mm. Bokat SAK 2
30:e oktober.

c. Ekonomiansvarig
Varit i kontakt med revisorerna och sagt till dem att påbörja
sitt arbete. Har haft bokföringsmöte med H-kex. Samt fixat
olika saker för Harm, annars fortsatt dagligt arbete.

d. SAMO
Varit på SU2 där Heidi Wåxberg höll en utbildning om
pedopedagogiskt stöd och vi fick lite info kring
skyddsronderna. Arbetat med och sammanställt information
från enkäten inför arbetsmiljöronden för att förbereda Einar
inför ronden. Haft uppstartsmöte med studievägledarna.
Samtal med studenter.

e. Arbetsmarknadsansvarig
Varit på ArmU möte. Arbetat med förberedelser inför mässan
och haft kontakt med företag för eventuella framtida
samarbeten.

f. Utbildningsansvarig
Varit på UU där de poängterade vice rektorns kommande
inriktningsbeslut & att vi ska börja kolla på student voice.
Dagligt arbete med SnH.

g. Informationsansvarig
Fixat klart allt med skjortorna och fått dem från netshirt. Har
bett justeringspersonerna från sektionsmötet och bett om
signaturer. Informerat alla PR gällande kårappen. Fortsatt
dagligt arbete.
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Beslutsfrågor
§7. Äskning DSC - Akademiska

Beslut:
● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.

§8. Äskning pHoto - Lampa, skärmskydd, propellrar och en blixt.
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.

§9. Äskning HKex - Teambuilding
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.

§10. Lindholmsfestivalen
Lindholmsfestivalen ansöker om lån på 11 000 kr
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna lånet.

Linus yrkar för paus 18:12
Mötet börjar igen 18:18

Diskussionsfrågor
§11. Student voice

Allting bokat

§12. Verksamhetsplanen
Mötet diskuterar om att uppgifter och verksamhetspunkter som inte är
postspecifika behöver delas upp.

§13. Sektionens dag
Fest-U behöver sitta någonstans med internetuppkoppling så
sektionens dag behöver byta dag från tisdag 31/10 till onsdag 1/11.

§14. Skåpen (container)
Vi måste skaffa en egen container. Linus ska kontakta Renova.
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§15. Sektionsmöte 1 utvärdering
Vi måste komma ihåg att handla dricka och godis på snabbgross dagen
innan mötet och även komma ihåg att fixa matpref.

Formalia
§16. Övriga frågor

Inga övriga frågor

§17. Nästa möte (231103)

§18. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§19. Mötets avslutande
Linus förklarar mötet avslutat kl. 18:37

[LF]

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Lovisa Flodman)

Sekreterare (Evelina Svensson)


